
 

 

Agenda	styremøte			-	04.01.2021 
Til stede: Inge Korsmo, Jonny Ellingsen, Bård Johan Furnes, Åse G Strand, Jan Erik 
Aasheim, Arnt Erik Aune, Øystein Nyhagen, Monica Rosvoll 
Forfall: 
Sted; Teams 
 
Referent: Monica Rosvoll 
Saks	nr Sak Ansvarlig 
01/21 Godkjenning innkalling, saksliste og referent 

 
Vedtak; Godkjennes 

IJK 

02/21 Covid-19; hvordan håndterer vi de nye retningslinjene fra regje-
ringen/DFS? 
 
Vedtak; Alle organiserte aktiviteter utgår iallfall til18.januar. Gjelder 
både treninger og interne stevner. Frivillig egentrening kan gjennom-
føres, men da med max 5 personer inne på skytebanen samtidig. 
Evt foresatte som følger barn regnes som 1 av 5. 

Alle	

03/21 
 

Terminliste; 
1-Forslag om at seniorer skyter miniatyrstevner bare på torsdag 
(utenom Heli Team Cup) 
-Vedtak; Det settes opp miniatyrstevner for senior bare på torsdager. 
Første lag går etter ungdommene er ferdig med treningen. Ungdom-
mer skyter miniatyrstevner på sin treningstid tirsdager eller torsdager. 
 
2-skal det arrangeres flere internstevner for senior? 
Vedtak; Ser det an når restriksjonene evt gjør det mulig å gjennomføre 
stevner 
 
3-Må vi ha styremøter for å ta avgjørelse om evt å flytte stevner? 
Vedtak; Arnt Erik Aune får mandat til å ta denne avgjørelsen på vegne 
av styret 
 
4- Når skal vi starte skytingen til storviltprøven? 
Vedtak; Setter opp 4 runder (1 gang i uken) på onsdager i juni. Etter fel-
lesferien kjøres det mandager og onsdager. 
 
5-Dugnad LS; skal vi legge inn dugnader i terminlista? 
Vedtak; Bård Johan Furnes undersøker med LS hva som er ønskelig her. 
 
6-skal vi arrangere midnattsolcup? 

AEA	



 

 

Vedtak; Lar vårmønstringa stå foreløpig. Ser an mtp covid-19 om vi in-
viterer til midnattsolcup 
 
 

04/21 Fordeling av ansvar på treninger for senior 
 
Vedtak; det settes opp ansvarshavende i terminlista 
 

AEU	

05/21 Nettverk til Bestemorenga. Bodø Kommune skal ikke være driver av 
nettet lengre. 
 
Vedtak; Øysteinsjekker med Signal 
 

ØN	

06/21 Forsikringene; Årsmøtet har bedt styret ta en gjennomgang av for-
sikringene for anlegget, og hente inn nye tilbud 
 
Vedtak; Jan Erik Aasheim henter inn nye tilbud 

JEA	

07/21 Subsidier ammunisjon; skal vi fortsette på samme nivå? 
 
Vedtak; Vi viderefører nåværende nivå på subsidier. 

	

08/21 Medlemslister LS-22; LS-22 har etterspurt medlemslister. 
 
Vedtak; Åse G. Strand og Inge Korsmo ordner dette 

A*GS	
IJK	

  
09/21 
 
 

Kompensasjonsordning nr 3; kan søke om kompensasjon for tapte inn-
tekter pga avlyste aktiviteter i forbindelse med covid-19 
 
Vedtak; Åse G .Strand tar en gjennomgang og regner på om vi har 
grunnlag for å søke om dette 
 

ÅGS 

10/21 
 
 
 
 
 

Forsvarsavtalen 
 
Vedtak; utsettes til neste styremøte 

 

11/21 
 
 
 

Eventuelt 
 
1-spørsmål om vi kan få Vipps 
 
Vedtak; Åse G. Strand undersøker rundt dette 
 
 

ÅGS 



 

 

 
 


